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Španělská nezávislá výzkumná skupina La Quinta Columna nadále informuje lidi o svých
výzkumech, které sahají stále hlouběji a hlouběji do pozadí a podstaty speciální operace
Covid19.Španělští vědci biostatistik Ricardo Delgado a Dr. José Luis Sevillano přichází skoro každý
den s dalšími novými závěry o této falešné pandemii.

Proč je světová populace nucena nechat se naočkovat experimentální látkou pochybného složení,
nebo spíše takovou, kterou dokonce některé státy zákonem zakázali analyzovat? Proč se zároveň
nezastavila instalace 5G antén po celém světě bez ohledu na všechny ty karantény a uzavření
hranic?

V tom všem jsou ukryty klíče od zámků nepěkné a skrývané pravdy a jde jen o to být dostatečně
pozorný, aby do sebe dokonale zapadly, a ukázala se pravda v celé své nepěkné nahotě, a to se, jak
se zdá La Quinta Columna skutečně podařilo.

Ricardo a Dr. Sevillano zjistili, že skutečně existuje spojení mezi technologií 5G a oxidem
grafenu — látkou, která u lidí způsobuje zvláštní pseudomagnetizaci a je součástí vakcín — a to
skutečně za účelem kontroly lidské mysli.

Zní to jako ze sci-fi filmu, že? Na první pohled možná ano, ale bohužel sci-fi to není.

Prezidenti a úřady po celém světě, jako jsou například Sebastián Piñera a Boris Johnson, několikrát
opakovaně veřejně oznámili, že skutečně hodlají vkládat do lidí jak myšlenky, tak dokonce i emoce, a
to právě prostřednictvím technologie 5G.

Pokud je to tedy sci-fi, proč to již dnes mnohé úřady po celém světě prezentují tak, jako by to byla
realita? Dělají si z lidí jen srandu? No, to asi určitě ne. Ono je to totiž dokonce až tak reálné, že v
zemích, jako je například Chile, se již chystají schválovat dokonce zákony o lidských
neuroprávech, o nichž se již diskutuje i ve Španělsku a kdo ví, možná že už i ve vaší zemi, jen vy o
tom nemáte ještě ani ponětí.

V programu číslo 52 La Quinta Columna , nazvaném: „ Nanočástice oxidu grafenu ve vakcíně
proti chřipce a dalších “, Ricardo a Dr. José Luis Sevillano nadále důrazně naléhají na celou světovou
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populaci, aby v této věci přijala okamžitá opatření, jinak jde o konec lidstva takového, jako jsme ho
znali dosud.

Lidstvo je dnes doslova parazitováno umělou inteligencí modulovanou vládami. Jednají synergicky,
koordinovaně, tak aby naočkovali co nejvíce lidí, aby mohli být dálkově ovládáni technologií 5G. To je
vlhký sen každé psychopatické a totalitní mysli, a hlavně to je onen luciferský sen elit.

Dalo by se dokonce říci, že všichni ti, kteří již byli naočkováni, dostali své „znamení šelmy“.
Pamatujete si ještě na superpočítač s názvem ‚The Beast‘? (Hovořila jsem o něm v jednom videu,
které mi youtube pravdoláskařsky okamžitě vymazalo, proč pak asi? Že by trefa do černého? pozn.
Myšpule) Ten počítač je kvantová umělá inteligence a kdo ví, mohl by skutečně pomoci elitám a
vládám ovládat lidi prostřednictvím grafenových značek – což není nic jiného než právě to, co
zanechává oxid grafenu, který je očkován, inhalován a rozprašován na celý svět – a mohl by být také
přijímačem frekvencí 5G. Mimochodem, věděli jste, že atomová struktura grafenu je taky
šestiúhelníková? Zajímavé, že? Další alegorie na „satanské“ číslo 666.

Transhumanistická agenda byla vždy hlavním cílem temné elity a je již v našem světě realitou.
Varovali nás před tím dosud mimo jiné takoví lidé jako třeba rosekrucián Rudolf Steiner, zednářský
konvertita Pierre Gilbert, badatel paranormálních jevů David Icke, badatel, který objevil Bohemian
Groove – nikdo větší a nikdo menší než známý Alex Jones. Ale samozřejmě, dokud to není v televizi,
obyčejní lidé – neřku-li pak ti líní nebo podnormální – tomu prostě nevěří.

Jak to můžeme zastavit? Už nejde o to něčemu věřit nebo nevěřit. To se zkrátka děje, ať už tomu
věříte nebo ne. No, a jedna z akcí, které by světová populace měla podniknout, je začít odsuzovat
vedlejší účinky vakcín a ne jen stát stranou toho všeho a ještě se smát vlastní magnetizaci, jako by to
bylo něco úplně normálního, a vždy to tu s námi bylo. Je nejvyšší čas s tím přestat!. Dost bylo všech
těch hlouposti.

Zde jsou některé velmi důležité body zahrnuté v 52. bodech programu La Quinta Columna.

Bod č. 1: Odmítněte magnetické efekty
Odkaz: Rumble

V souvislosti s tímto anomálním efektem Dr. Sevillano uvádí následující:

“ Jděte k doktorům a okamžitě s tím přestaňte a udělejte vše pro to, aby tato
očkovací operace byla všude odsuzována , protože to je jen úplný začátek toho, co
přijde dál: že bude nutné se jich samých zeptat, proč jsou oni neočkovaní.“ A ptát se
magnetizovaných lidí. To je spousta lidí.

Dostávám stále více zpráv také od dosud neočkovaných lidí, kteří tento záhadný
pseudomagnetismus mají. Pak se to do nich ale dostává jinými způsoby a my to musíme
zastavit. Protože každý člověk, u kterého se objeví tento jev pseudomagnetismu – protože
to vlastně ani nelze nazvat magnetismem – tak bychom mohli říci, že je to jen jako hmyz,
který již byl něčím naočkován a který v každém okamžiku zůstane na úkor toho, co druhý
člověk se rozhodne. Ať už se pavouk rozhodne jakkoli.

Takže prosím, jděte hned, protože máme plné právo upozornit úřady na to, co se
s námi děje . Pseudomagnetická tělíska a tromby atd. Okamžitě požadujte zastavení
této operace. A pokud se nám to jednou podaří zastavit, následující vysvětlení přijdou
okamžitě, protože je po nich budeme vyžadovat.
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Pokud se nám podaří zastavit očkování, budeme požadovat, abychom se
dozvěděli, proč jsou lidé magnetizováni . A vidíte už dnes, že v různých parlamentech
světa už seskutečně nacházejí senátoři, kteří se k tomu vyjadřují? Pak ale nemůžete
zároveň říkat, že to neexistuje. Tento fenomén prokazatelně existuje . A už je dokonce
celosvětový. To, co se doopravdy děje, je to, že se staví obrovská celosvětová
supervěznice, takže se o tom všem veřejně jako neví, ale vyjde to stejně již brzy najevo,
protože je to jako nějaký brouk, který přechází ze stavu katatonie do náhlé bouře
pohybů: jejich teror vás buď zcela paralyzuje nebo vás naopak nutí pohybovat se všemi
způsoby. abyste tím nebyli rozdrceni. A to je přesně ten pohyb, který musíme udělat:
pohybovat se všemi směry dokola, abychom nebyli rozdrceni. Dělejte zkrátka bordel,
nenechte se od nich paralyzovat.“

Bod #2: Technologie 5G, oxid grafenu a neuro-práva

Vlády mají v úmyslu vytvořit cosi jakoi „sociální nervový systém“ a nebudou se nikoho ptát, zda to
lidé chtějí, nebo ne. Prostě to uvalí na celou společnost

Odkaz: Rumble

Dr. José Luis Sevillano : Už nám dali odpověď. Mají odpověď a vy vidíte, co dělají: že
najednou mátee magnetickou ruku, ale oni vás neposlouchají; že vám do těla dávají
tromby a stejně vás neposlouchají. Pak ale zároveň vidíte, že už mají svůj plán a vy se do
toho plánu počítáte již pouze jako jeho objekt, jako finální cíl toho plánu. Nic víc.

(…) Část tohoto sociálního nervového systému, kde někdo — pomocí umělé
inteligence, protože umělá inteligence není to, co to všechno bude mít na
starosti, je to jen a pouze další kousek skládačky v tomto příběhu — , někdo jiný
ti řekne, kdy se budeš smát, kdy pláčeš, kdy budeš šťastný, nebo nebudeš.
Rozumíš mi? Je to šílené, ale o tom to celé je . A to vše má své důsledky, své vedlejší
účinky: například takové mozkové tsunami; například velké epidemie trombů;
magnetická ramena, například; dokáže to i magnetickýc prach, pokud je vdechován. To
jsou ale jen vedlejší účinky, kterým stejně nebudou věnovat pozornost, protože jejich
operace má zkrátka velmi jasný cíl a vedlejší účinky je absolutně nezajímají. Jdou za tím,
za čím jdou a my to jen zatím nevíme. Budeme to ale vědět hned, až zapnou 5G antény,
teprve potom uvidíte, co hledají. Jenže to už bude pozdě, protože už si s vámi budou moci
dělat úplně vše, co chtějí. Uvidíte zkrátka jen to, co chtějí, abyste viděli, uslyšíte jen to,
co chtějí, abyste slyšeli, a hlavně uděláte vždy přesně jen to, co po vás chtějí. A my máme
jen velmi málo času, abychom to celé zastavili. Velmi málo času.

Ricardo Delgado : Jak se zde říká: je to plnohodnotná invaze, invaze do našich
myšlenek, do všeho. To znamená, že je to absolutní kontrola celé lidské rasy v čase a
prostoru třeba prostřednictvím umělé inteligence ale klidně i čehokoliv jiného.

Dr. José Luis Sevillano : Zvykněte si na nový výraz „parazitování lidstva“. Zvykněte si
na tento termín, protože to je přesně to, co dnes prožíváme, jen v jeho prvních fázích. Ale
za chvíli už může být tento technologický parazit v těle lidstva ukotven natolik, že se
toho již nikdy nebudete moci zbavit.

Máme tedy velmi málo času. Odsuzujte to všude, kdekoli můžete, sdílejte celý tento
problém magnetismu, protože to alespoň trochu otevírá svědomí a trochu to ten
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jejich plán paralyzuje. Prosím vás, protože tito lidé s námi nemají slitování, nechtějí nic
dobrého, když vás neposlouchají a vy říkáte, že to má magnetismus nebo něco takového;
když jsou trombózy a nechtějí nic slyšet, nasadí vakcínu zpět; když očkují, když vědí, že
je to k ničemu, navíc vám to dokonce i sami říkají.

To znamená, že ale vůbec neberou v úvahu, co říkáte, co žijete nebo co děláte. Neberou
vás v úvahu. Jste prostě jen jejich cíl, cíl, kus toho sociálního těla, toho sociálního
nervového systému. Jste jen živel: to, co si o nich myslíte, je nezajímá. Takže, než si s
námi budou moci dělat přesně to, co chtějí, musíme získat zpět svou svobodu
ovládat naše životy a musíme si začít hned teď stěžovat a požadovat vysvětlení
toho všeho, co se děje .

Prosím, poslouchej mě, jinak nemáme budoucnost, nebudeme mít žádnou budoucnost.
Budeme prostě jakási entita parazitovaná lidmi, o kterých ani nevíme, kde jsou a co po
nás chtějí a kteří budou vládnout našim životům, životům na celé naší planetě. Ačkoli to
může znít jako sci-fi film, je to přesně to, co nám předsedové vlád ve svých
prezentacích říkají .

Ricardo Delgado : Přesně tak to je. Parazitovat naše životy a celou budoucnost rasy
samotné, protože když zdravému dítěti hned po narození dají kromě rodného listu do těla
grafen, tak víte, co se děje. Všechny druhy lidské identity jsou navždy ztraceny.

(…) Viděli jsme také stránku projektu s názvem NeuroRights Initiative . Tady se zase
mluví o obraně neuropráv. To je na Kolumbijské univerzitě v New Yorku. Zde uvádí pět
neuropráv. Je to taková technokratická přísaha.

Vidíte, že z právního hlediska dělají pokroky, ale neexistuje žádná ochrana a od chvíle,
kdy vás napadnou (s injekcí oxidu grafenu), tak již není nic. Milníky neuroprotekce v
Chile. A podívejte se, kdo je tady, vedle našeho přítele Sebastiána Piñery je španělský
vědec Rafael Yuste, kterého jsme viděli předevčírem.

Tato stránka pojednává o novele chilské ústavy, zákonu o neuroprotekci a technokratické
přísaze. Nevím, kdo o tom kdy slyšel. No, my určitě již ano, ale obyčejní lidé, říkám vám,
rozhodně nikdy.

Hovoří se zde také o „neuroprotekci!“ ve Španělsku. Tady máte prezidenta Sáncheze,
ministra pro umělou inteligenci a tak dále. Zde jsou dokonce i patřičné právní
dokumenty ke stažení.

(…) Ale tím vším chci říct, že zatímco virus byl pouze jakousi kouřovou clonou –
protože to je skutečně to, čím byl: kouřovou clonou, stejně jako všechny ty Spike
proteiny a mRNA – pokračoval ve svém pohybu vpřed. čas s jejich agendou,
kterou je implementace technologie 5G a nanotechnologie adjuvans oxidu
grafenu zavedená do vakcín a určitě i jinak, pravděpodobně inhalací, protože ta
se také provádí .

Dr. José Luis Sevillano : Ve stejné době byla planeta na pokraji chaosu s otázkou
uvěznění, omezení atd., a podívejte se na práva, která si tito lidé stanovují, zatímco svět
je vystaven uvěznění, ztrátě práv, svobod. Jinými slovy, namísto debat o tom, jaká práva
mají státy, to udělat se svými občany tváří v tvář zdravotní krizi. To by byl, myslím,
důvod k debatě, ne? A na jakých fórech tito lidé ztrácejí čas? Na fórech o neuro-právech.
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Chci říct, no tak, prosím, probuď se konečně, kurva, protože jinak právě teď všichni
směřujeme ke katastrofě. Přímo do očí vám totiž říkají, že je jim úplně jedno, jestli
zavřete firmu nebo zbankrotujete. Všechny ty země, kde lidé žijí stále ze dne na den, by
je nechali doma a nenechali je jít na ulici, aby si vydělali na živobytí, a nikoho to
nezajímalo. „Není to tak, že by byl ve vzduchu virus,“ a že vám zároveň říkali, že čísla
neodpovídají tomu, co udělali. A co práva lidí? A co ta dnešní schopnost států omezit tvou
schopnost vydělat si na živobytí, navíc se všemi způsobenými škodami, které byly
nakonec mnohem větší než to, co napáchal tento takzvaný virus?

Nikde se žádné debaty tohoto charakteru nevedly, ale na důkladné debaty o
neuroprávech byl čas, ne? Prosím, zastavte to, protože pokud ne, tak již nebude
stát za to žít v tomto světě, už ani nebude stát za to dívat se na obrázek takový,
jaký je . Ale oni dál podnikají své kroky a uvazují ti nenápadně tu hedvábnou nit kolem
krku, tváře, hlavy, dokud úplně neovládnou celou tvou existenci, nevím, jaký život nás
pak čeká.

Okamžitě se pusťte do práce a odsuzujte to, protože pokaždé, když to odsoudíte tak
trochu ochromíte lékařské tělo, useknete pavoukovi nohy a odříznete síť, kterou se nám
snaží omotat kolem krku.

Bod č. 3: Vyžadujte vysvětlení
Odkaz: Rumble

Ricardo Delgado: Je to všude, zcela stejný mechanismus účinku. Tisk o tom všem mlčí,
všechna média jsou koupena. Evidentně, jak jsme viděli během celé pandemie, tak nikdo,
žádný zdravotnický úřad nedává žádnou odpověď. A vůbec nikdo, žádný typ
zdravotnického orgánu nedává žádnou odpověď. Můžeme těmto lidem ještě věřit?

Dr. José Luis Sevillano: Očividně ne. Je to jasné jako facka. Je smutné si to vše
uvědomit, ze všech těchto věcí to bolí nejvíc a navíc začnete vidět svět takový, jaký
doopravdy je. Ale dobře, pojďme dál. Právě teď tu máme výzvu, je to velká výzva. Jde o
naše přežití. Je to skutečně otázka přežití a vše začíná právě tím, že jsme se měli
zeptat úřadů, proč musí očkovat každého, když vakcína prostě nezabrání
dalšímu šíření nemoci .

Ale protože jsme to nezastavili od začátku, a protože nám nikdy nic nevysvětlují, tak zde
nejsou žádné debaty, není tu možnost se kohokoli na cokoli ptát. Všichni jsme jimi kamsi
vláčeni a v určitém okamžiku to prostě musí skončit. Nejprobuzenější lidé – protože to
žijí – si to před časem uvědomili, ale nyní jste to vy, kdo všem těmto lidem důvěřoval a
kdo nakonec došel až do bodu, kdy jste se nechali očkovat. Ti z nás, kteří už vědí, o co
tady jde, tak stále nejsou očkovaní. Zaklepu to na dřevo, tedy dokud si pro mě nepřijdou
s nějakou pistolí.

Ti z vás, kteří ale již byli očkovaní, tak mají důkaz, že jste jim věřili, že? Takže teď
najednou máte magnetickou ruku a co teď uděláte? Budete těmto lidem nadále věřit?
Budete jim i nadále věřit? A všichni ti lidé, kteří dosud nebyli očkováni ale kteří jsou také
zmagnetizovaní nebo pseudomagnetizovaní, budete nadále věřit někomu, kdo tak moc
spěchal s lidmi, kterým zanechali stejnou stopu, jakou teď máte i vy ve svém těle? Budete
těmto lidem nadále věřit? Nemůžeme těm lidem již věřit. Prostě nemůžeme.
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Nešli byste přece nakupovat do obchodu, který vás oškubal; nešel byste k lékaři, který se
k vám choval špatně; nešli byste si koupit noviny, které náhodou mají všechny stránky
prázdné. Pokud vás někdo někde ošidí, nevrátíte se tam. No, to se těm lidem stává.

Od této chvíle mají nulovou důvěru a my požadujeme vysvětlení, a také aby přestali
okamžitě očkovat a podvádět ostatní. To je naše práce. To je právě teď velmi důležitá
práce, bez ohledu na to, že zde máme vizi, která se možná může zdát velmi zvláštní,
velmi filmová a jako konspirační teorie, jak jsme byli nazýváni „konspirátory“, ale
ukázalo se, že naše konspirační šílenství nás vede k interpretaci všech společenských
jevů posledních měsíců, posledního roku a půl nebo dvou let. Máme vysvětlení toho
všeho, co se okolo nás děje a všechno to sedí. Jsme tedy skutečně jen konspirační blázni?
Naše vize všech těch věcí vypadá jako horor, ale to je bohužel přesně to, co vidíme okolo
nás.

Nenecháváme se rozptylovat na úrovni mikroskopu, máme oči upřené na naši realitu: tu,
kterou vidíme očima, a vidíme očkované lidi, kteří nepotřebovali být očkováni a
kteří nyní mají své magnetické paže. a lidé, kteří nasazují síť technologií, která
je příliš hustá, příliš úplná na to, aby nám mohla poskytovat službu; a kromě
toho prostřednictvím vědeckých článků zjišťujeme, že existuje celá technologie,
která tyto antény vyrábí, a že vše má jeden společný prvek: tím je grafen, a že
grafen by zkrátka jak se ukazuje, mohl být v té vakcíně .

Resumé: Then, even if it is a crazy story, you have to ask for explanations only for the
fact that your arm is magnetized, not because they could be trying to parasitize the
whole humanity, but because your arm is magnetic. And if it is, you have to ask for
explanations. At best, well, they’re going to stop the vaccination, but maybe we go
further and stop the whole plan. We stop them with the plan and that is what it is all
about.

First, to exercise our right to ask for explanations for those effects that nobody told us
were there and that they were going to occur. And then, if possible, to stop the whole
plan. But we cannot stop the whole plan if we do not start by complaining about
those magnetic arms.
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